
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 25. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 46
Forslag til folketingsbeslutning om krav om mærkning af kød efter slagtemetode.
Af Marie Krarup (DF) m.fl.

Spørgsmål 1
Under behandlingen af B 62, folketingsåret 2019-20, oplyste daværende fødevareminis-
ter i svar på spm. 6, at »Hvis man ønsker at indføre et krav om mærkning med slagteme-
tode, vil det derfor kræve en fælles beslutning i EU«. I Danmark findes en række frivillige
mærker, hvor staten udøver en hvis kontrol med efterlevelsen. Vil ministeren oplyse, om
der kan indføres en frivillig mærkningsordning i Danmark, og om f.eks. Fødevarestyrelsen
vil kunne varetage kontrol med efterlevelsen af mærkningsordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marcus Knuth (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marcus.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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